
Problemi iz preteklosti, naloge za prihodnost
V vaeh krajevnlh konferencah naše občlne potekajo
te dnl programsko volilne seje. Delegatl obravnavajo
poročlla o mlnulem delu, si zastavljajo naloge za delo
v naslednjem obdobju In volijo nova vodstva krajev-
nlh konferenc SZDL. Hkratl pa je to prlložnost, da
opozorljo na vrsto neurejenlh zadev, kl tlščljo krajane
v krajevnlh skupnostlh. Objavljamo nekaj kratkih
Izvlečkov Iz sej krajevnlh konferenc, druge pa jlh
bomo objavlll v naslednfi številki Dogovorov.

Ajdovttina
Nenehna skrb za okolje

Delegati krajevne konference SZDL
Ajdovščina so na programsko-volilni
konferenci 2. novembra najpreg pozor-
no sledili -poročilu o delu, ki ga je po-
dal predsednik Mirko Kmet. Žatem je
Franci Mekinda, predsednik koordi-
nacijskega odbora za kadrovska vpra-
šanja in volitve pojasnil predlog spre-
membe pravil in sklep o številu članov
konference in predsedstva. Tako ima
ta odslej 39 članov, predsedstvo pa 17
članov. Programska izhodišča obsega-
jo poseganje y prostor z vsemi ekolo-
škimi vprašar\ji, urejanje prometa (mi-
nyotega, tekofcega in MPP), doloCanje
namembnosti poslovnih prostorov, pa
tudi skrb za socialno varnost, pred-
vsem ostarelih občanov in izboljšanje
dela hišne samouprave.
Stari Vodmat:
Veliko koristnih predlogov

Volilna konferenca SZPL Stari
Vodmat je potekala ob navzočnosti
predstavnikov občinske in SZDL ZK,
skupSčine in mladinske organizaciie.

Konkretni razpravi o problematiki
v krajevni skupnosti in kritični razpra-
vi o dogajanjih zunaj našega območja,
so navzoči dodali vrsto predlogdv za
izboljšave. Govorili so tudi o kadrov-
ski politiki in pohvalili delo koordina-
cijskega odbora. Ob zakjjučku so izvo-
lili novo predsedstvo KK SZ DL Stari
Vodmat.

Tabor:
Kaj dela mladina?

Delegati programsko volilne seje
krajevne konference SZDL na Taboru
so se lahko pohvalili s kar dobrimi
rezultati svojega delovanja. V tej kra-
jevni skupnosti so imeli doslej naj-
manj problemov s pridobivanjem ljudi
za aktivistično delo, vendar pa so opo-
zorili, da kljub vsem prizadevanjem
nikakor niso mogli oživiti delo rnladin-
ske organizacije. Ob tem mnenju pa se
je izoblikovala ugotovitev, da mladi ni-
kakor niso nedelavni, pač pa da zelo
veliko delajo in so pripravjjeni na mar-
sikatere akc;je. Zelo tvorno delujejo
na področju športa, pomagajo pri raz-

nih prireditvah in uč(jo svoje mlajSe
vrstnike. Nočejo pa sedeti na sestan-
kih in se ukvarjati s politiko. Kaže, da
jim nismo ponudili prave organizacije
oblike, y kateri bi našli smisel za svoje
delovanje. Na seji so opozorili tudi na
neurejene prometne razmere v tej kra-
jevni skupnosti in izrazili nezadovolj-
stvo, da je to območje postalo v zad-
njem času parkinšče za tovornjake.

Stara Ljubljana:
Teiko breme starih hiS

Na programsko volilni seji krajevne
konference SZDL Stara Ljubljana so
podali poročilo o dosedanjem delu. Ob
tem, da so imeli v zadnjih dveh letih 31
sej predsedstva, se lahko pohvalijo
z uspelo pripravljenimi prireditvami,
ki jih poznamo pod naslovom »Poletje
v Stari LJubljani«. Ob tem pa so na seji
opozorili na že znane probleme starega
mestnega jedra, v katerem vrsta hiš
propada ali pa je skrajno neurejenih,
kar vsekakor vpliva na voljo občanov,
da bi sodelovali pri delovanju hišne
samouprave. Marsikje so izgubili upa-
nje, da se bo karkoli uredilo. Predsed-
nik izvršnega sveta Boris Platovšek se
je v tej zvezi zavzel za kar najtesnejše
sodelovanje med organi občinske
skupščine in krajevne skupnosti. Le
skupno obravnavanje in reševanje
problemov lahko obrodi zaželen
uspeh. Na sejo so na lastno željo prišli
tudi prebivalci Osoj, ki so opozorili na
samovoijno ravnanje neke stanovalke,
ki jim hoče zagraditi hišni hodnik. Na
seji so opozorili, da ima sicer dovolje-
r\je, ki pa je, tako so menili, pridoblje-
no na dvomljiv način.


